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XL Sesja w dniu 14 lipca 2021  
Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 40/2021  
XL Sesja w dniu 14 lipca 2021  
Obrady rozpoczęto 14 lipca 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:25 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył XL sesję - online. Odczytał listę obecności. Radni potwierdzili 
swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez potwierdzenie obecności w 
systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 

Daniel Putkiewicz Burmistrz zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku nw. projektów: 
- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola; 
- w sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości 
oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 10 w obr. 44 m. Piaseczno; 
- w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów Gminy Piaseczno; 
- w sprawie przyjęcia i poparcia apelu w przedmiocie zaprzestania wycinki starodzewu i 
maksymalnego zachowania charakteru oraz walorów na terenie lasu w Głoskowie 
 
Więcej uwag nie zgłoszono, głosowano zmiany do porządku. 
 
1) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy 
Lesznowola 
Głosowano: uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Gminy Lesznowola.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
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projekt wprowadzony w pkt 3 
 
2) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności 
zabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 10 w obr. 44 m. Piaseczno 
Głosowano:  uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa 
własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 10 w obr. 44 m. 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
projekt wprowadzony w pkt 6 
 
3) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów Gminy 
Piaseczno 
Głosowano:  uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 
Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23)Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
projekt wprowadzony w pkt 5 
 
4) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie przyjęcia i poparcia apelu w przedmiocie 
zaprzestania wycinki starodzewu i maksymalnego zachowania charakteru oraz walorów na terenie 
lasu w Głoskowie 
Głosowano: uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie przyjęcia i poparcia apelu w 
przedmiocie zaprzestania wycinki starodzewu i maksymalnego zachowania charakteru oraz walorów 
na terenie lasu w Głoskowie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
projekt wprowadzony w pkt 11 
 
2. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
do projektu nie zgłoszono uwag 
Głosowano:  Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Protokół przyj ęto.  
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
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Daniel Putkiewicz przedstawił działania Burmistrza gminy za ostatni okres sprawozdawczy: 
3.1 W pierwszej kolejności Burmistrz przedstawił raport na temat interwencji Straży Pożarnych i innych 
służb ratowniczych zarzadzania kryzysowego w związku z intensywnymi opadami; 
3.2 Następnie poinformował, że na bieżąco są omawiane zagadnienia związane z retencją i 
inwestycjami drogowymi oraz przedsięwzięcia związane z zagospodarowaniem wód opadowych a 
także infrastruktury gminnej – przykład ul. Dworcowej, cel - aby wody były kierowane w różne kierunki 
odbioru. Inwestycje związane z zagospodarowaniem kanału rzeki Jeziorki, jak retencjować wodę jak ją 
zagospodarować jednocześnie realizując założenia ekologiczne i hydrologiczne – dobrym przykładem 
są praktyki miasta Bydgoszcz. Budowanie betonowych zbiorników nie jest naszym celem, ale 
wykorzystanie terenów zalewowych i utrzymanie nadal terenów naturalnej zieleni. W obrębie ul. 
Wilanowskiej  i ul. Ogrodowej po roku negocjacji dokonano zakupu działek, przystąpiono do zmiany 
miejscowych planów, tak aby zagospodarować duże ilości wód opadowych. Gmina zwraca się do 
właścicieli nieruchomości o prawidłową retencję na nieruchomościach gdyż odprowadzanie na ulicę 
powoduje zalewanie innych niżej płożonych nieruchomości i podtopienia. 
3.3 Burmistrz poinformował, że minęło pół roku od złożenia wniosku na kompleks energetyczny. Na 
posiedzeniach komisji i kierownictwa Hanna Magdziarz (PE) przedstawiała prezentację dot. planowanej 
inwestycji infrastrukturalnej – kompleksu energetycznego w Piasecznie. 
Omawiano założenia, plany i korzyści z planowanej inwestycji. Aktualną sytuacja ciepłowni miejskiej, 
wymaga zmian. Zaprezentowano planowany zakres prac budowy ciepłowni II na terenie oczyszczalni 
ścieków. Budowa nowej ciepłowni pozwoli na skojarzoną produkcję energii elektrycznej i ciepła, poprawi 
efektywność energetyczną systemu ciepłowniczego i doprowadzi do zminimalizowania opłat za emisję 
CO2 co umożliwi obniżenie opłat. 
Spółka PCU zwróciła się do gminy z prośbą o zabezpieczenie pożyczki na budowę ciepłowni w celu 
pozyskania pożyczki i dotacji z NFOŚiGW z programu „Ciepło Powiatowe” – stąd projekt uchwały 
dodatkowej.  
3.4 Burmistrz poinformował, że przedstawiono harmonogram prac remontowych w Szkole 
Podstawowej nr 5 w Piasecznie, podzielonych na 4 etapy. Omówiono zakres prac w kolejnych 
etapach, czas ich realizacji przy funkcjonującej szkole, a także uwarunkowania każdego etapu (m.in. 
konieczność czasowego przeniesienia szatni do kontenerów, konieczność opróżnienia archiwum 
UMiG, konieczność czasowego przeniesienia zajęć lekcyjnych do kontenerów lub skrzydła 
nieremontowanego). Prace w kolejnych etapach rozpoczynają się w momencie zakończenia robót w 
poprzednim etapie i po udostępnienia szkole wyremontowanego skrzydła, zaś terminy realizacji 
poszczególnych branż zachodzą na siebie.   
3.5 Uruchomiono nabór wniosków „Infrastruktura bibliotek 2021-2025” w ramach Narodowego 
Programu Rozwoju Czytelnictwa, ogłoszony przez Ministerstwo Kultury, Dziedzictwa Narodowego i 
Sportu. Nabór dotyczy zadań rozpoczynających się w 2021 roku i potrwa do 9.08.2021r. 
Dofinansowanie wynosi od 500.000,- zł do 2.250.000,- zł i dotyczy przedsięwzięć polegających na 
budowie, przebudowie, rekonstrukcji, adaptacji lub modernizacji obiektu bibliotecznego wraz z 
wyposażeniem. Wkład własny min 35% wartości zadania. Można złożyć tylko jeden wniosek w 
każdym naborze na jedno zadanie, a w pierwszym roku realizacji zadania wnioskodawca ma 
obowiązek wnioskować o co najmniej 20% całkowitej kwoty. Kierownictwo zapoznało się z kryteriami i 
niezbędnymi warunkami przystąpienia do naboru wniosków i jakie są zasady udzielania 
dofinansowania. Zarekomendowano obiekt biblioteczny przy ul. Kościuszki 49, ale zachodzi 
konieczność wymiany okien i termomodernizacji (kwestia energooszczędności). Natomiast planowane 
jest złożenie wniosku dot. obiektu Szkolna 18 w drugim naborze, który uruchomiony zostanie w IV 
kwartale br., na zadania rozpoczynające się w 2022r. (wykończenie powierzchni biblioteki i 
wyposażenie). 
3.6 Omówiono sprawę realizację robót na obiekcie hali w Złotokłosie. Wystąpiły opóźnienia 
zaawansowania prac w zakresie robót dot. dachu, elektryki, wentylacji, stolarki okiennej, elewacji. Są 
problemy dot. rozliczenia za już wykonane roboty, wynikające z braku dokumentacji-protokołu, a tym 
samym niemożności wystawienia faktury. Decyzja w sprawie odstąpienia od umowy z Wykonawcą 
oraz w kwestii dalszego postępowania w przedmiotowej sprawie zostanie podjęta pod koniec lipca. 
3.7 Przedstawiono informację dot.: programów osłonowych w zakresie udzielenia pomocy osobom, 
które ponoszą zwiększone koszty ogrzewania lokalu związane z trwałą zmianą systemu ogrzewania 
opartego na paliwie stałym na jeden z systemów ekologicznych, przyjętych uchwałami w innych 
gminach. Programy te przygotowywane są przez ośrodki pomocy społecznej funkcjonują jako dotacje 
celowe z budżetu gminy i umożliwiają uzyskanie wsparcia mieszkańcom. Każda gmina określa własne 
przepisy i zasady niezbędne do skorzystania z dofinansowania w ramach programu. MGOPS we 
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współpracy z Wydz. PM przeanalizuje i przedstawi propozycje programu pomocy w przedmiotowej 
sprawie dla mieszkańców naszej Gminy. 
3.8 Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że wspólnie z Hanną Kułakowską Michalak - I Z-cą 
Burmistrza podejmą wszelkie możliwe działania w celu promowania szczepień przeciw COVID 19 
poprzez stałe informowanie o możliwości zaszczepienia się, przeprowadzanie w mediach lokalnych i 
społecznościowych kampanii itp. Nasza Gmina zajmuje 2 gie miejsce w Polsce. 
3.9 Trwa organizacja wypoczynku dzieci „Lato w Mieście”  - obecnie korzysta z tej akcji około 1 700 
dzieci naszej gminy. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zachęcał do bieżącego śledzenia online informacji i komunikatów gminy 
oraz dbania o zdrowie swoje i najbliższych. 

4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
 
Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres od 16.06.2021 do dnia sesji. 

4.1 W dniu 17.06.2021 – Michał Rosa Wiceprzewodniczący, uczestniczył w spotkaniu dotyczącym 
transportu drogowego  
- Michał Rosa Wiceprzewodniczący uczestniczył w Sesji Młodzieżowej Rady Gminy  
4.2 W dniu 18.06.2021 Piotr Obłoza uczestniczył uroczystość z okazji 50 i 60 lecia pożycia 
małżeńskiego par z terenu Gminy Piaseczno  
4.3  W dniu 26.06.2021 uczestniczył Grand Prix zawody pływackie na pływalni GOSiR – 10-lecie 
powstania sekcji pływackiej  
4. 4 W dniu 30.06.2021 – Michał Rosa Wiceprzewodniczący,  uczestniczył w spotkaniu z klubem 
seniora w Gołkowie  
4.5  04.07.2021 – Michał Rosa Wiceprzewodniczący, uczestniczył w spotkaniu dotyczącym Pikniku 
sportowego w Victorii Głosków  
4.6  W dniu 30.06.2021 Michał Rosa Wiceprzewodniczący uczestniczył w Sesji Młodzieżowej Rady 
Gminy  
4.7  Udział/współpraca z Młodzieżową Radą Gminy Piaseczno - Michał Rosa Wiceprzewodniczący, 
4.8  Udział w spotkaniach/konsultacjach zespołu historycznego - Magdalena Woźniak 
Wiceprzewodnicząca  
4.9 . Udział we wtorkowych kierownictwach Gminy - Magdalena Woźniak Wiceprzewodnicząca (on 
Line)  
4.10 Sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
4.11  Bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakty z mieszkańcami  
4.12. Współpraca z Biurem Rady Miejskiej  
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
 
brak zgłoszeń 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki Burmistrza 
do projektu uchwały: 
 

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ UZASADNIENIE 

+6 500 75412 §6300 ZK 

Zwiększa się dochody o kwotę 6 500 zł w rozdziale 
75412 w związku z udzieleniem pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej przez Województwo 
Mazowieckie na dofinansowanie zakupu wyważarki 
do drzwi w jednostce OSP Chojnów. 
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+61 040 75801 §2920 CUW 

 
Zwiększa się dochody o kwotę 61 040 zł zgodnie 
z pismem Ministra Finansów, Funduszy i Polityki 
Regionalnej z dnia 2 lipca 2021 r. w związku 
z przyznaniem dofinansowania na wyposażenie 
w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji 
podstawy programowej z przedmiotów 
przyrodniczych w publicznych szkołach 
podstawowych. Zadanie realizować będzie Szkoła 
Podstawowa w nr 2 w Piasecznie. 

+2 122 249 60016 §6350 FZ 

Zwiększa się dochody w rozdziale 60016 o kwotę 2 
122 249 zł w związku z pozytywnym rozpatrzeniem 
wniosku o dofinansowanie budowy drogi gminnej 
ulicy Jutrzenki na odcinku od ulicy Wenus do ulicy 
Geodetów w Józefosławiu w ramach Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg. Wniosek Gminy Piaseczno 
znalazł się na zatwierdzonej przez Wojewodę 
Mazowieckiego liście podstawowej wniosków 
skierowanych do dofinansowania. 

+200 000 92601 §6300 FZ 

Zwiększa się dochody o kwotę 200 000 zł w rozdziale 
92601 w związku z pozyskaniem pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej z Województwa 
Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego 
Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej 
MAZOWSZE 2021 na zadanie dotyczące budowy 
boiska wielofunkcyjnego w Głoskowie. 
Dofinansowanie przyznane na podstawie Uchwały nr 
100/21 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 
6 lipca 2021r. 

     

Wydatki 
bieżące          

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ UZASADNIENIE 

+61 040 80101 §4240 CUW 

Zwiększa się wydatki o kwotę 61 040 zł zgodnie 
z pismem Ministra Finansów, Funduszy i Polityki 
Regionalnej z dnia 2 lipca 2021 r. w związku 
z przyznaniem dofinansowania na wyposażenie 
w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji 
podstawy programowej z przedmiotów 
przyrodniczych w publicznych szkołach 
podstawowych. Zadanie realizować będzie Szkoła 
Podstawowa w nr 2 w Piasecznie. 

+124 162 92604 §4300 GOSIR 

Zwiększa się wydatki o kwotę 124 162 zł w rozdziale 
92604 na zakupie usług pozostałych w związku z 
realizacją zadań, które nie zostały zrealizowane w 
2020 roku w ramach Budżetu Obywatelskiego z 
powodu ograniczeń epidemicznych: Mini Mistrzostwa 
Europy w Piłce Nożnej, Liga Piaseczyńska 2020 - 
piłka nożna, Turniej Tańca Sportowego o 
Mistrzostwo Piaseczna oraz Gimnastyka dla 
dorosłych i animacje dla dzieci. 

+86 000 80195 
§4300   
§4240 

CUW 

Zwiększa się wydatki o kwotę 86 000 zł w rozdziale 
80195 na zakupie usług pozostałych oraz zakupie 
środków dydaktycznych i książek w związku z 
realizacją zadań, które nie zostały zrealizowane w 
2020 roku w ramach Budżetu Obywatelskiego z 
powodu ograniczeń epidemicznych: Piaseczyńscy 
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Młodzi Ratownicy oraz Dyskoteki Silent Disco dla 
dzieci i młodzieży. 

     

Zadania 
inwestycyjne 
- zał.1     
     

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ Nazwa zadania ; UZASADNIENIE 

+280 000 92601 §6050 GOSIR 

ZADANIE: Budowa wielofunkcyjnego boiska w 
Głoskowie                                                                                                 
UZASADNIENIE: W związku z przydzieleniem do 
realizacji nowego zadania wnioskujemy o 
zwiększenie środków w budżecie GOSiR na rok 2021 
na budowę wielofunkcyjnego boiska w Głoskowie. 
W/w zadanie zostało objęte dofinansowaniem z 
Urzędu Marszałkowskiego (poz. 177 załącznika do 
Uchwały Nr 100/21 Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego z dnia 06-07-2021) w kwocie 200 
000,00 zł. 

-50 000 60016 §6050 MT 

ZADANIE:  Ulica Kuropatwy w Mysiadle, Gmina 
Lesznowola                                                                                                   
UZASADNIENIE:  Zmienia się nazwę zadania z 
"Ulica Kuropatwy w Lesznowoli" na "Ulica Kuropatwy 
w Mysiadle, Gmina Lesznowola".  Na ww. zadanie w 
roku 2021 r. przeznaczono kwotę  50 000,00 zł oraz 
100 00,00 zł w roku 2022. W chwili obecnej istnieje 
potrzeba udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy 
Lesznowola na rok 2022 w kwocie 150 000,00 zł z 
przeznaczeniem na wykonanie przez Gminę 
Piaseczno projektu rozbudowy ulicy Kuropatwy w 
Lesznowoli.  W związku z powyższym zachodzi 
konieczność  przesunięcia środków na 
przedmiotowym zadaniu z roku 2021 na rok 2022  w 
wysokości 50 000,00 zł celem jego realizacji, zgodnie 
z udzieloną pomocą rzeczową.  



 Protokół z obrad XL  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 14 lipca 2021 r. 

 

7/15 
 

-643 503 60016 §6050 MT 

ZADANIE:  Ulica Tukanów w Piasecznie                                                                                                
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2021 r. 
przeznaczono kwotę  650 000,00 zł. W chwili obecnej 
trwa procedura dotycząca podpisania porozumienia  
o współpracy przy realizacji Inwestycji drogowej na 
wykonanie projektu budowlanego na  ul. Tukanów w 
Piasecznie na koszt Inwestora prywatnego. W 
związku z powyższym Gmina Piaseczno nie poniesie 
kosztów związanych z wykonaniem projektu. 
Zaoszczędzone dzięki temu środki  Referatu Polityki 
Mobilności i Transportu zamierza przeznaczyć na 
dofinansowanie rozbudowy drogi gminnej - ulicy 
Tukanów- Etap I, które to zadanie realizowane jest 
przez Wydział Inwestycji Drogowych i Inżynierii 
Ruchu w ramach zadania "Projekt i budowa 
skrzyżowania ul. Powstańców Warszawy z ul. 
Tukanów i ul. Okulickiego w Piasecznie". Potrzeba ta 
podyktowana jest faktem, iż  po otwarciu ofert na ww. 
zadanie Wydział IDR nie dysponuje wystarczającymi 
środkami  na sfinansowanie tego zadania. W związku 
z tym zachodzi uzasadniona konieczność zmiany 
dysponenta środków budżetowych w kwocie 643 
503,00 zł w celu rozstrzygnięcia przetargu i 
rozpoczęcia robót na zadaniu "Projekt i budowa 
skrzyżowania ul. Powstańców Warszawy z ul. 
Tukanów i ul. Okulickiego w Piasecznie" jeszcze w 
bieżącym roku. 

+113 727 90015 §6050 IDR 

ZADANIE:  Modernizacja oświetlenia ulicznego - 
projekt i budowa oświetlenia w Zalesiu Górnym i 
Dolnym                                                                                                       
UZASADNIENIE:  Na ww. zadanie w roku 2021 r. 
przeznaczono kwotę  1 999 999,00 zł oraz 1 000 
000,00 na rok 2022.  W chwili obecnej nastąpiło 
otwarcie ofert  na  "Budowę oświetlenia w Zalesiu 
Dolnym- etap II" w ramach zadania  "Modernizacja 
oświetlenia ulicznego - projekt i budowa oświetlenia 
w Zalesiu Górnym i Dolnym" . W celu rozstrzygnięcia 
przetargu oraz podpisania umowy na realizację tego 
zadania brakuje środków.   W związku z powyższym 
istnieje potrzeba  zwiększenia  środków  na 
przedmiotowym zadaniu o łączną kwotę 1 880 318 
,00 zł,  celem realizacji przedmiotowego zadania, w 
tym w roku 2021 - o kwotę 113 727,00 zł oraz w roku 
2022 o kwotę 1 766 591,00 zł. 

+643 503 60016 §6050 IDR 

ZADANIE:   Projekt i budowa skrzyżowania ul. 
Powstańców Warszawy z ul. 
Tukanów i ul. Okulickiego w Piasecznie                                                                                       
UZASADNIENIE: Na ww. zadanie w roku 2021 r. 
przeznaczono kwotę  1 500 000,00 zł.  W chwili 
obecnej nastąpiło otwarcie ofert  na  "Rozbudowę 
drogi gminnej- ulicy Tukanów gmina Piaseczno, 
gmina Lesznowola - etap I" w ramach zadania  
"Projekt i budowa skrzyżowania ul. Powstańców 
Warszawy z ul. Tukanów i ul. Okulickiego w 
Piasecznie" . W celu rozstrzygnięcia przetargu oraz 
podpisania umowy na realizację tego zadania 
brakuje środków.   W związku z powyższym istnieje 
potrzeba  zwiększenia  środków  na przedmiotowym 
zadaniu o łączną kwotę 643 503,00 zł. Brakujące 
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środki na to zadanie zostaną przekazane z Referatu 
Polityki Mobilności i Transportu z zadania "Ulica 
Tukanów w Piasecznie". 

+1 000 000 60016 §6050 IDR 

ZADANIE:  Ulica Jutrzenki na odcinku od ul. Wenus 
do ul. Geodetów, Józefosław                                                                                                  
UZASADNIENIE: Na ww. zadanie w roku 2021 r. 
przeznaczono kwotę  200 000,00 zł oraz 3 000 
000,00 zł na rok 2022.  W chwili obecnej, w wyniku 
przeprowadzonego postępowania przetargowego 
najniższa oferta przewyższa środki finansowe  
zabezpieczone na to zadanie.  W związku z 
powyższym, w celu realizacji niniejszego zadania 
zachodzi konieczność zwiększenia środków  o  
łączną kwotę 2 510 890,00 zł,  w tym w roku 2021 - o 
1 000 000,00 zł i 1 510 890,00 zł w roku 2022.  
Dodatkowo nadmieniamy, iż zadanie to otrzymało 
dofinansowanie  w ramach Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg w wysokości 2 122 249,00 zł.  

+2 031 726 60016 §6050 IDR 

ZADANIE:  Ulice Lidii Wysockiej, Sybiraków, Nadziei 
w Julianowie                                                                                                     
UZASADNIENIE: Na ww. zadanie w roku 2021 r. 
przeznaczono kwotę  1 499 000,00 zł.  W chwili 
obecnej, w wyniku przeprowadzonego postępowania 
przetargowego najniższa oferta przewyższa środki 
finansowe  zabezpieczone na to zadanie.  W związku 
z powyższym, w celu realizacji niniejszego zadania 
zachodzi konieczność zwiększenia środków w roku 
2021  o kwotę 2 031 726,00 zł. 

+900 000 60016 §6050 IDR 

ZADANIE:  Ulica Anhellego w Piasecznie                                                                                                 
UZASADNIENIE: Na ww. zadanie w roku 2021 r. 
przeznaczono kwotę  600 000,00 zł.  W chwili 
obecnej, w wyniku przeprowadzonego postępowania 
przetargowego najniższa oferta przewyższa środki 
finansowe  zabezpieczone na to zadanie.  W związku 
z powyższym, w celu realizacji niniejszego zadania 
zachodzi konieczność zwiększenia środków w roku 
2021  o kwotę 900 000,00 zł . 

+1 480 000 60016 §6050 IDR 

ZADANIE:  Ulica Krótka w Józefosławiu                                                                                                  
UZASADNIENIE: Na ww. zadanie w roku 2021 r. 
przeznaczono kwotę  200 000,00 zł oraz 1 480 
000,00 zł na rok 2025.  W chwili obecnej, w wyniku 
przeprowadzonego postępowania przetargowego 
najniższa oferta przewyższa środki finansowe  
zabezpieczone na to zadanie.  W związku z 
powyższym, w celu realizacji niniejszego zadania 
zachodzi konieczność przesunięcia  środków w 
wysokości 1 480 000,00 zł z roku 2025 na rok 2021. 
Tym samym zmianie ulega okres realizacji 
przedmiotowego zadania z 2013-2025 na 2013-2021. 
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Zakupy 
inwestycyjne 
- zał.2     
     

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ Nazwa zadania ; UZASADNIENIE 

+14 490 75412 §6060 ZK 

ZADANIE:  Zakup wyważarki do drzwi Zestaw Lukas                                                                                        
UZASADNIENIE: W związku z  planowaną realizacją 
zadania polegającego na zakupie wyważarki do 
drzwi Zestaw Lukas dla jednostki OSP Chojnów  
złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o 
dofinansowanie wyżej wymienionego 
zadania i otrzymano dofinansowanie w kwocie 6 
500,00 zł. Rozpoznanie rynku wykazało, że 
szacunkowy koszt wyważarki będzie wynosił  14 
490,00 zł. w związku z powyższym aby zrealizować 
zadania konieczne 
jest zwiększenie środków w wysokości 7 990,00 zł w 
dziale 754, rozdział 75412 w paragrafie 6060 na 
realizację wyżej wymienionego zadania. 

 

dodatkowo 

o Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji i Rady 
Oświatowej dla zadań z zakresu oświaty, pkt. 6.1, 6. 

o Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji z zakresu 
sportu i rekreacji ujętych w projektach z pkt. 6.1, 6. 

o Katarzyna Krzyszkowska - Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji przedstawiła pozytywną 
opinię komisji do projektach z pkt. 6.1, 6.2 w zakresie zadań Budżetu Obywatelskiego 

o Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię komisji 
dot. projektów z pkt. 6.1- 6.8 

o Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną opinię 
komisji dot. projektów z pkt 6.1-6.3   

 
Głosowano: W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22.12.2020 r.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
2) W sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenie pożyczki planowanej do zaciągnięcia przez 
Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe „Piaseczno” Sp. z o.o. w Narodowym Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki Burmistrza 
wynikające z wcześniejszej uchwały budżetowej. 
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Pozytywne opinie komisji problemowych. 

Daniel Putkiewicz Burmistrz przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. Wskazał min. na istotę 
projektu i korzyści z planowanej inwestycji. Obecna sytuacja ciepłowni miejskiej, zmobilizowała do 
podjęcia działań. Zaplanowano budowę układu kogeneracyjnego nr 1 przy Kusocińskiego oraz 
ciepłowni II na terenie oczyszczalni ścieków, budowę paneli fotowoltaicznych. Budowa nowej 
ciepłowni pozwoli na skojarzoną produkcję energii elektrycznej i ciepła, poprawi efektywność 
energetyczną systemu ciepłowniczego i doprowadzi do zminimalizowania opłat za emisję CO2  w 2021 
ceny za jej emisję mogą wzrosnąć nawet do 70%. Spółka PCU zwróciła się z prośbą o zabezpieczenie 
pożyczki na budowę ciepłowni w celu pozyskania pożyczki i dotacji z NFOŚiGW z programu „Ciepło 
Powiatowe”. Obecna sytuacja wymusza takie działania. Chodzi o zmniejszenie ceny ciepła, rosną 
ceny w zakresie koncesji i ceny gazu. Pozyskanie bezzwrotnej pożyczki, środków zewnętrznych dla 
Spółki to duży sukces finansowy. Spółka PCU zwróci pozyskaną pożyczkę z zarobionych pieniędzy, 
są chętni nowi odbiorcy ciepła. Nie ma zagrożenia i ryzyka spłaty, dodatkowo powstaną nowe 
inwestycje, które przyczynią się do zmniejszenia kosztów produkcji ciepła, a wiec ceny dla odbiorcy 
obecnie i w przyszłości. Odpowiadając na pytanie mieszkańca pana K.M. Burmistrz poinformował, że 
ta wieloletnia inwestycja będzie realizowana etapami. Na obecnej sesji przedłożono uchwały w 
sprawie poręczenia pożyczki i w sprawie  zakupu działki przy oczyszczalni na II etap budowy, które 
rozpoczęcie  budowy kompleksu energetycznego. 
Marek Trendel, Prezes PCU poinformował, że zamierzenie jest wieloletnią etapowaną inwestycją.  – 
projekt w formule „zaprojektuj i wybuduj”; -  koszty przedsięwzięcia – kwota dofinansowania stanowi 
49,52% kosztów kwalifikowanych tj. 20 394 667 zł. do roku 2025 kończy się karencją od 2026 będzie 
działał agregat kogeneracyjny od IV kw. 2022, przychody będą pracowały na spłatę pożyczki. Spółka 
zabezpiecza pożyczkę na swoim majątku, stąd konieczność poręczenia gminy, 50% dotacji 50% 
pożyczka. Co uzyskamy, nie będzie trzeba płacić za uprawnienia do emisji CO2, Spółka ma rezerwy 
mocy obecnie wykorzystuje 20 MW w dotychczasowym źródle przy ul. Kusocińskiego, po przeniesieniu 
2 kotłów do nowej lokalizacji  przy PWiK umożliwi wyrejestrowanie ciepłowni z unijnego systemu handlu 
uprawnieniami do emisji CO2. Obecnie posiadamy 26 MW, nowi nabywcy zapotrzebują moc około8 MW. 
Michał Mierzwa Radny poparł kierunek planowanych prac jako bardzo dobre rozwiązanie dla gminy pod 
względem ekonomicznym i ekologicznym. 

Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenie pożyczki planowanej do 
zaciągnięcia przez Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe „Piaseczno” Sp. z o.o. w Narodowym 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.   
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
3) W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola 

Edyta Kozicka – Ryszka Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt 
uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano:  W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
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Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
4) W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-2036. 
 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki Burmistrza 
wynikające z wcześniejszej uchwały budżetowej. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano: W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22.12.2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-
2036. 
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
5) w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów Gminy Piaseczno 
 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Mieszkaniec K.M. w dyskusji zadał kilka pytań, min.: 
- dlaczego dopiero teraz przedłożono uchwałę w sprawie podwyżki diet dla Sołtysów a nie w roku 
2012; 
- dlaczego tak uszczegółowiono zapisy; 
- następnie pytał, kto będzie kontrolował wydatki i jakie będą sankcje wobec nie wykonującego 
swojego zadania sołtysa. 
Sekretarz odpowiadając poinformował, że w roku 2012 była propozycją zmian, dieta to tzw. ryczałt za 
wykonanie czynności, ale w razie choroby nie mogą być realizowane stąd szczegółowo opisano taką 
sytuację. 
Ewa Urbańska jako Sołtys i Radna odniosła się do wypowiedzi mieszkańca. Każdy z nas pełni funkcję 
społecznie, aby zrobić coś dla swojej miejscowości i społeczności. Diety tylko w części rekompensują 
wydatki i poświęcony czas, jako wieloletni działacz i obecnie sołtys nie spotkała się z nie rzetelnym i 
nie odpowiedzianym sołtysem. 
Joanna Morawska Sołtys i Radna poparła stanowisko przedmówczyni i z oburzeniem odebrała 
wypowiedziane słowa, że któryś z sołtysów mógłby źle pracować, wręcz przeciwnie mieszkańcy 
dziwią się, że sołtysi bardzo angażują się w sprawy lokalnej społeczności i pomagają mieszkańcom. 
Renata Mirosław Radna, praca sołtysa wykonywana jest odpowiedzialnie a jeżeli by źle pracował to 
mieszkańcy by odwołali nie solidnego sołtysa. 
Mieszkaniec K.M. przeprosił za użyte niestosowne słowa.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza prosił, aby zwracać uwagę na swoje wypowiedzi.  
Głosowano:  w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
6) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości 
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oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 10 w obr. 44 m. Piaseczno 
 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz odczytał projekt uchwały. 
o Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną opinię 

komisji dot. projektów z pkt 6.6-6.10   
o Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji  Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego przedstawiła 

pozytywną opinię komisji  dot. projektów z pkt 6.6-6.8   
o Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię komisji 

do projektach z pkt. 6.6 – 6.8 
Głosowano:  W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 10 w obr. 44 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
7) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno nieruchomości, położonej w 
miejscowości Chylice gm. Piaseczno przy ul. Nadrzecznej. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji; Komisji  Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego i 
Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano:  W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno nieruchomości, położonej w 
miejscowości Chylice gm. Piaseczno przy ul. Nadrzecznej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
8) W sprawie wyrażenia zgody na przekazanie na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego w drodze darowizny 
przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości ozn. jako działka ew. 43 obr. 72 m. 
Piaseczno. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na przekazanie na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego w 
drodze darowizny przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości ozn. jako działka ew. 43 
obr. 72 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
9) W sprawie Uchwały zmieniającej uchwałę nr 781/XXXVIII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia19 maja 2021r. w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 
wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
Elżbieta Klimkowska, Z-ca Dyrektora OPS zreferowała projekt uchwały. 
zgłosiła autopoprawki - radni otrzymali poprawiony projekt,: 
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- w podstawie prawnej po poz. 713 dopisać „ze zm.”; 
- w załączniku na str. 3, wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego dodanie słów: 
„(podanie nr konta jest dobrowolne)”. 
Głosowano: W sprawie Uchwały zmieniającej uchwałę nr 781/XXXVIII/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia19 maja 2021r. w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Pozytywna opinia Komisji. 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
10) W sprawie Uchwały zmieniającej Uchwałę nr 782/XXXVIII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 maja 2021 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodkach wsparcia, udzielających schronienia osobom bezdomnym. 
Elżbieta Klimkowska, Z-ca Dyrektora OPS zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano : W sprawie Uchwały zmieniającej Uchwałę nr 782/XXXVIII/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 maja 2021 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodkach wsparcia, udzielających schronienia osobom bezdomnym.  
Pozytywna opinia Komisji 
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
11) w sprawie przyjęcia i poparcia apelu w przedmiocie zaprzestania wycinki starodzewu i 
maksymalnego zachowania charakteru oraz walorów na terenie lasu w Głoskowie. 
 
Daniel Putkiewicz Burmistrz zgłosił autopoprawki: w miejsce słów starodzewu w tytule i w §2 należy 
wpisać słowo „drzewostanu” oraz w §1 w miejsce słów: „starodzewu i tworzenia zrębów zupełnych” 
należy wpisać słowo „drzewostanu”; w § 4 po słowie zobowiązuje  dodać „się”; w uzasadnieniu 
wykreślić słowo „tych” przed słowem lasach. Burmistrz przedstawił intencję mieszkańców, którzy 
martwią się o stan lasów w naszej gminie i zachowanie obecnego drzewostanu. Intencją podjęcia 
uchwały jest wstrzymanie wycinki i uzyskanie porozumienia z mieszkańcami. Czas jest ważnym 
argumentem do podjęcia tej uchwały. 
Dorota Krug-Płoska, p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Ładu Przestrzennego i 
Gospodarki Rolnej przedstawiła poprawioną uchwałę z uzasadnieniem. 
Renata Mirosław Radna, w tej sprawie odbyły się konsultacje z mieszkańcami, opracowano plan prac. 
Lasy Państwowe mają 100 letnią tradycję, są ekspertami i maja doświadczenie, są wykształceni i 
kompetentni. Obecny wygląd lasów zawdzięczamy ich pracy. Nasi aktywiści wysłali mail do 
nadleśnictwa i zgłoszono swoje uwagi. Radna prosiła o przedstawienie danych popartych analizą dot.: 
obłożenia turystycznego dla tego obszaru, występowania zagrożenia dla ptaków i płazów. Pytała, 
dlaczego nie zaproszono na sesję przedstawicieli Nadleśnictwa i Działaczy Ekologicznych. Lasy 
Państwowe prowadzą wycinkę i wykonują w to miejsce nowe nasadzenia.  
Ewa Urbańska, wniosek powstał po wielokrotnych spotkaniach w wyniku wielu rozmów. Nie chodzi o 
sprawdzanie prawidłowości prowadzenia działań nadleśnictwa. Mieszkańcy zwrócili się z wnioskiem o 
pomoc. Gospodarka leśna powinna być prowadzona z uwzględnieniem oczekiwań społeczeństwa. 
Chodzi o ekologiczne działania, obok powstanie trasa szybkiego ruchu i węzeł do S-7. 
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Wojciech Ołdakowski Radny potwierdził, że działania  nadleśnictwa są prawidłowe. Olcha po 
uzyskaniu wieku 100 – 120 lat powinna być pozyskana, potem drzewa te obumierają i tworzą siedliska 
dla rozwoju szkodników. Fragment zarośniętego lasu poddany wycince nie wpłynie na ekosystem. 
Większą szkodą ekologiczną jest powstały parking przy stawie. Zbyt gwałtowna ingerencja w 
prawidłowo prowadzoną gospodarkę leśną, może wpłynąć na pogorszenie obecnych terenów leśnych.     
Izabella Górzyńska Radna - chodzi o dialog i ocenę całego ekosystemu, aby nie zniszczyć  lub 
zdegradować ważnego dla mieszkańców terenu zielonego. 
Wojciech Ołdakowski Radny protest jest zasadny aby nie wycinać drzew, bo produkują tlen, 
jednocześnie wyłączamy spod gospodarki leśnej i pozwalamy na zabudowę intensywną w Zalesiu 
Górnym. Każdą decyzję należy wyważyć. 
Renata Mirosław Radna, decyzja Nadleśnictwa jest słuszna, drzewa osiągnęły wiek,  w którym nie 
będą rosnąć a obumierać, znają teren i wiedzą jakie działania pomogą w utrzymaniu terenu w dobrym 
stanie.  
Daniel Putkiewicz Burmistrz nie podważana jest wiedza i decyzje pracowników Nadleśnictwa, teren 
ten to obszar chronionego Chojnowskiego Parku. To intencyjna uchwała przedłożona pod obrady 
Rady Miejskiej zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców i ekologów. 
Michał Rosa Radny prosił o udzielenie głosu mieszkance Głoskowa. 
Pani M.K. podziękowała za podjęcie dyskusji i przedłożenie projektu uchwały, która jest intencyjnym 
wyrażeniem oczekiwań mieszkańców tego obszaru. Obszar lasu, który ma być wycięty to piękny 
łęgowy las, historyczne aleje lipowe, wiele osób korzysta z terenów leśnych, oprócz spacerów 
mieszkańcy korzystają z obfitości runa leśnego min. grzybobrania. Specjaliści ocenili drzewostan jako 
dobry. Mieszkańcy w liczbie 1500 osób podpisało petycje. Mieszkańcy dbają o ten skrawek lasu, 
młodzież i dzieci uczestniczą w sprzątaniu. W imieniu mieszkańców Głoskowa Pani M.K. 
podziękowała za możliwość porozumienia i zwróciła się o wykorzystanie wykonanych ekspertyz  i 
analiz wyspecjalizowanych instytucji, przy podjęciu ostatecznych decyzji. Wycinka 6 ha obszaru 
leśnego nie przyniesie wysokich dochodów, zaniechanie charakteru leśnego i walorów lasu w 
Głoskowie bardzo ucieszy lokalną społeczność. 
Głosowano:  w sprawie przyjęcia i poparcia apelu w przedmiocie zaprzestania wycinki drzewostanu i 
maksymalnego zachowania charakteru oraz walorów na terenie lasu w Głoskowie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
  Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
7. Wolne wnioski. 
 
Katarzyna Wypych, Radna  podziękowała za pomoc i wsparcie gminy i służb zarządzania 
kryzysowego oraz straży, udzielone mieszkańcom bloków przy ul. Dworcowej w likwidacji skutków 
ulewnego deszczu. 
Artur Maicki Radny dołączył do podziękowań w imieniu mieszkańców bloków z osiedla przy ul. 
Mazurskiej. Poinformował, że złożył interpelację do Burmistrza na temat przeprowadzenia działań, 
zagospodarowania terenu przy budowie osiedli oraz sposobu jego utwardzania. Należy wprowadzać 
dobre praktyki, zwiększyć komunikację z inwestorami, aby powstawały zbiorniki retencyjne. 
Konsekwencje nieprzemyślanych decyzji mogą dotyczyć wielu mieszkańców. Należy poprawić 
komunikację, aby na czas otworzyć odpowiednie przepustnice i umożliwić przepływ do zbiorników 
retencyjnych. 
Agnieszka Czajkowska Radna zapytała, w jakim celu zostały zamontowane na ul. Czajewicza żółte 
przeszkody. 
Robert Widz Z-ca Burmistrza udzielił odpowiedzi. Na prośbę mieszkańców wydzielono żółtymi 
przeszkodami pas, w celu bezpiecznego przemieszczania się pieszych i rowerzystów. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut Radna podziękowała w imieniu mieszkańców Józefosławia i Julianowa 
całemu sztabowi kryzysowemu za podjęte działania w czasie intensywnych opadów. 
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Renata Mirosław Radna zwróciła uwagę na brak nadzoru i bieżącego utrzymania sprawności 
przepustowości kanałów odprowadzających wodę deszczową, działania zbiorników retencyjnych i 
bieżącego utrzymania istniejącej infrastruktury. W tej sprawie radna złoży interpelację.  
Katarzyna Wypych Radna odniosła się do wypowiedzi Radnej Renaty Mirosław – była 
natychmiastowa interwencja służb sztabu kryzysowego, pomocy udzielano w czasie każdego 
intensywnego deszczu. Zostały podjęte działania naprawcze, gmina wykona odpowiednie prace. 
Piotr Obłoza Przewodniczący, wskazał, że należy zwrócić się do ustawodawców, aby przygotowano 
odpowiednie rozporządzenia i przepisy dla inwestorów oraz nadzoru budowlanego. 
Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza, gmina podejmuje natychmiastowe działania 
kryzysowe ale przede wszystkim, naprawiane są te miejsca gdzie wystąpiły podtopienia, to nie są 
doraźne działania gminy.   
Ewelina Wójcik Radna doprecyzowując informację o żółtych ogranicznikach wzdłuż ul Czajewicza 
poinformowała, że na tej ulicy parkowały samochody przy i na wydzielonym pasie drogi, piesi i 
rowerzyści musieli przemieszczać się ulicą. Obecne rozwiązanie jest bardzo bezpieczne szczególnie, 
że jest to jedna z głównych dróg do szkoły na Al. Kalin.  
Daniel Putkiewicz Burmistrz, gmina nie zatrzymuje się na działaniach doraźnych. Wszystkie 
zgłoszenia mieszkańców są analizowane przez pracowników i odpowiednie służby. Podjęto szereg 
działań inwestycyjnych po wydarzeniach w roku 2010. przygotowywane są kolejne działania gminy 
aby zabezpieczyć się przed podtopieniami, konieczne są duże nakłady finansowe. Wykonano 
powiększenie przepustów pod drogami oraz modernizację układu retencyjnego. Wykonano retencję 
na terenie targowiska i przy CEM, wzdłuż ulicy Żytniej. Zwiększono średnice kanału pod budynkiem 
sądu, powiększono przepusty pod mostami na ul. Kniaziewicza i na ul. Wojska Polskiego, 
przebudowano całe odwodnienie miasta pod Skwerem Kisiela. Trudno przewidzieć straty jakie mogą 
wystąpić w wyniku bardzo gwałtownych i bardzo obfitych opadów. Należy pamiętać o tych skutkach 
przy uchwalaniu miejscowych planów, jakie obrać kierunki. 
Michał Mierzwa wskazywał na zatkane studzienki osadcze min. na ul. Kmicica, pytał czy są one na 
bieżąco czyszczone z piachu i liści. Woda zamiast płynąć kanalizacją płynie górą i znajduje ujście na 
niższych powierzchniach min. przy wjazdach do garaży. Prosił, aby zweryfikować stan przepustowości 
studzienek osadczych. W imieniu Radnego Wojciech Ołdakowskiego, który musiał opuścić 
posiedzenie, prosił Burmistrza o przedstawienie na najbliższej sesji jakie kierunki zmian planów 
miejscowych przygotowywane są dla terenu Bobrowca.  
Piotr Sędziak Radny, problem z drożnością kanałów jest jedną kwestią, drugą to nadmierne 
utwardzanie terenów wokół budynków, całe miasto jest wybetonowane, opady są bardzo intensywne i 
najbardziej sprawna kanalizacja nie jest wstanie pomieścić intensywnych opadów deszczu. 
Magdalena Woźniak Radna przypomniała o dotychczas wykonanych inwestycjach wzdłuż Kanału 
Perełki. Zwiększono średnice kanału pod budynkiem sądu, powiększono przepusty pod mostami na ul. 
Kniaziewicza i na ul. Wojska Polskiego, przebudowano całe odwodnienie miasta pod Skwerem 
Kisiela, wykonano wszystko co jest możliwe aby udrożnić przepływ wód opadowych. Plany 
zagospodarowania dla terenu Piaseczna były opracowywane w roku 1998, zawężono strefę ochronną 
rzeki Jeziorki, zmiana uchwalonych planów skutkowały by falą dużych odszkodowań, dlatego też 
wzdłuż Perełki powstają nowe osiedla.  
Ewa Urbańska Radna, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
odpowiadając poinformowała, że temat przystąpienia do uchwalenia mpzp dla terenu Bobrowca był 
wstępnie omawiany na ostaniem wtorkowym posiedzeniu, następne posiedzenie we wtorek odbędzie 
się z udziałem mieszkańców. 
Mieszkaniec K.M. zgłosił szereg pytań, wniosek zostanie złożony mailowo na rada@piaeczno.eu, 
celem przesłania do Burmistrza, który udzieli odpowiedzi. Mieszkaniec prosił o udostępnienie 
informacji nt. zawężenia ul. Puławskiej oraz w sprawie chodnika od Głoskowa do Złotokłosu.  
 
8. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 40 sesję o godz. 13:25 
  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
Przygotował(a): Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl   


